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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
KLASA: 024-02/23-02/8  

URBROJ: 238-27-04-01/02-23-39 

Samobor, 30. 11. 2023. 

 

ZAPISNIK 

26. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 30. studenog 2023. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 17.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima vijećnicama i vijećnicima, našim gostima, 

gradonačelnici, zamjeniku, našim javnim glasinama koji su također tu i koji nas uvijek prate u 

našem radu. I danas smo sazvali 26. sjednicu za 17.00 sati.  

Kao što je to i uobičajeno, zamolio bih gosp. Igora Čaića, da na početku sjednice izvrši 

prozivku vijećnika, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Ivan Horvat, Sanja 

Horvat Iveković, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, 

Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, Željko Stanec, Miran Šoić, te naknadno 

pristigli: Matija Hržić, Željko Mataušić 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss – opravdala izostanak, Zvjezdana Sečen - opravdala izostanak, Mihaela 

Slamar 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 16 vijećnika, a 5 izočno na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 26. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

 

DUŽNOSNICI:  

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, pročelnica Upravnog odjela za opće pravne i tehničke poslova u Gradu 

Samoboru 

- Hrvoje Frankić, privremeni pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo razvoj i projekte 

Europske unije  

- Aleksander Mixich, privremeni pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

- Jelena Sirovica, privremena pročelnica Upravnog odjela za financije 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

+*xfs*pvs*Akl*cvA*oaw*ocg*AlE*mDi*mhs*cck*pBk*- 
+*yqw*yFg*yog*uyw*ugc*dys*kfm*mwE*Bbv*pwa*zew*- 
+*eDs*okz*lyd*lyd*lyd*zfc*rfk*hlw*iCa*jBE*zfE*- 
+*ftw*ksd*nlo*oij*EcC*xmb*tqi*uwz*rvu*nlm*onA*- 
+*ftA*jta*ubD*gdz*owk*cjn*ttx*ugB*tbg*zbF*uws*- 
+*xjq*jqk*ltb*idk*uzn*btl*Baz*xnx*bqg*Aif*uzq*- 
 

 



2 
 

- Dario Jelinčić, viši stručni suradnik za prostorno uređenje i gradnju u Upravnom odjelu za 

provođenje dokumenata prostornog uređenja i gradnju 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

- Renato Raguž, direktor trgovačkog društva Komunalac d.o.o. 

- Vedran Vukobrat, predstavnik LIBUSOFT-a CICOM d.o.o. 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog red.  

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je 

za ovakav prijedlog dnevnog reda. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (16 „za“) 

usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

0. Verifikacija Zapisnika 25. sjednice Gradskog vijeća održane dana 25. listopada 2023. 

godine  

1. Prijedlog proračuna Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. 

godinu 

2. Prijedlog višegodišnjeg plana uravnoteženja korištenjem proračunskog viška iz 

prethodnog razdoblja planiranog u Proračunu Grada Samobora za 2024. godinu i 

projekcijama za 2025. i 2026. godinu 

3. Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu 

4. Prijedlog odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 

nezavisne vijećnice zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2024. godinu 

5. Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. 

godinu 

6. Prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. 

godinu 

7. Prijedlog programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu 

8. Prijedlog programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 

prostornog razvoja Grada Samobora za 2024. godinu 

9. Prijedlog programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2024. godinu 

10. Prijedlog programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2024. godinu  

11. Prijedlog programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu  

12. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu  

13. Prijedlog programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 

2024. godinu 

14. Prijedlog programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu 

15. Prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2024. godinu 

16. Prijedlog programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru na području grada Samobora za 2024. godinu 

17. Prijedlog odluke o usvajanju Strategije upravljanja imovinom Grada Samobora za 

razdoblje 2024. - 2030.  
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18. Prijedlog odluke o izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora 

19. Prijedlog odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području grada 

Samobora 

20. Prijedlog odluke o II. izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika Grada Samobora 

21. Prijedlog odluke o imenovanju parka u gradu Samoboru 

22. Prijedlog odluke o preimenovanju ulice u gradu Samoboru  

23. Prijedlog zaključka o davanju ovlaštenja gradonačelnici za potpis ugovora o javnoj 

nabavi „Izgradnja vodoopskrbnog cjevovoda u naselju Gradna u Samoboru“ 

24. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog leasinga (dva univerzalna radna vozila Unimog) 

25. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog leasinga (dva komunalna radna stroja) 

26. Prijedlog analize stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2023. 

godinu 

27. Prijedlog plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 

Samobora za razdoblje od 2024. do 2026. godine 

28. Prijedlog smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području grada 

Samobora za razdoblje 2024. - 2027. godina 

29. Prijedlog plana  djelovanja  u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora 

u 2024. godini 

30. Prijedlog zaključka o osnivanju Povjerenstva za provođenje natječaja za prodaju 

nekretnina i pokretnina u vlasništvu Grada Samobora u postupcima prodaje nekretnina 

čija pojedinačna vrijednost prelazi 132.722,81 eura, odnosno 0,5% iznosa prihoda bez 

primitaka ostvarenih u godini koja prethodi godini u kojoj se odlučuje o stjecanju i 

otuđivanju nekretnina i pokretnina  

31. Prijedlog zaključka o davanju ovlaštenja gradonačelnici za sklapanje ugovora s RKT 

Župom Sv. Ivana Krstitelja, Lug Samoborski, za kupnju kč.br. 537, k.o. Jazbina Lug  

32. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbor za mjesnu samupravu, imenovanje 

ulica i trgova te korekciju i usklađenje granica 

33. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe proračuna Grada Samobora za srpanj, 

kolovoz i rujan 2023. godine 

34. Ostale informacije. 

 

 

0.) 

MIRAN ŠOIĆ – Dajem na verifikaciju Zapisnik 25. sjednice Gradskog vijeća koju smo 

održali 25. listopada 2023. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 25. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 25. listopada 2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 25. 

listopada 2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
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MIRAN ŠOIĆ – Predlažem da krenemo na naš Aktualni sat u kojem vijećnici mogu 

postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, 

gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora iz 

samoupravnog djelokruga Grada prema članku 129. Poslovnika Gradskog vijeća. Također bih 

podsjetio, da nam se više to ne dogodi, da vijećnik može postaviti dva pitanja i iznijeti jedan 

prijedlog u ukupnom trajanju izlaganja od tri minute, jer smo se malo raspustili po tom pitanju 

pa samo podsijećam naše vijećnice i vijećnike da se pridržavaju tog reda.   

Ima li pitanja? 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Imam dva kratka pitanja za gradonačelnicu ili za gospodina 

Mixcha, ne znam tko mi može odgovoriti. Pitali su građani, mještani Luga za onaj dio Ulice 

Josipa Kozarca na zavoju koji je već par mjeseci u dosta lošem stanju i sada kako dolazi loše 

vrijeme sada je to sve gore, pa da li imate u planu to popraviti i kada bi to bilo? To je jedno 

pitanje.  

A sada drugo, možda nemam najsvježije informacije ali ovoga možda nisam dobro 

informirana. Na dječjem igralištu u Lugu su maknuta ona igrala, pa imam isto upit, ne znam da 

li to još uvijek takvo stanje, kada će se to zamijeniti, nove ljuljačke  ili što se već planira? Samo 

to, hvala. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Mixich izvolite. 

ALEKSANDAR MIXICH - Konkretan odgovor za Ulicu Josipa Kozarca u Lugu. 

Izmjerena je trasa, napravljen je troškovnik na koordinaciji s TD Komunalcem, smo im napisali 

u zadatak da to naprave. Ovisi samo o vremenu kada će se to napraviti ali stavljeno je u plan i 

očekujemo da će biti realizacija uskoro. Nadamo se ako nas vrijeme posluži, evo sad sam gledao 

dva slijedeća tjedna smo pod kišom, tako da, u svakom slučaju stavili smo to.  

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem na pitanjima. Što se tiče igrala, dio je sada 

zamijenjen u proteklom periodu u parkovima, ono što se naručilo i što se uklonilo, ovo ostalo 

nam predstoji u narednoj godini rješavati ostale parkove gdje još nedostaje i kontinuirano ćemo 

raditi i na obnovi još parkova i dodavati ostala igrala. Hvala. 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

gosp. Matija Hržić, te je sada nazočno 17 vijećnika. 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li pitanja? 

MARIJA LINDIĆ – Imala bih jedno pitanje i jednu veliku pohvalu. Isto na gospodina 

iz Komunalca, htjela bi mu se zahvaliti na onome što je na prošlom gradskom vijeću obećao, 

da je zaista održao riječ i napravili su dečki, poslao je cijelu ekipu i stvarno hvala vam velika 

jer ono je bilo sramota već za Hrastinu, Mihovilovu. 

A isto tako bi vas zamolila, već je bilo poslano upit prema Gradu, Grad je proslijedio na 

Komunalac da se Vladimirovoj ulici, toga vam nema više 10 metara, da se zmalča jer s desne 

strane bi ljudi prodali gradilište, a ne mogu od velikog nereda.  

Evo, jedna pohvala, velika pohvala i zamolba. Hvala. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zahvaljujem gospođi Lindić. 

ALEKSANDAR MIXICH - Hvala lijepa na pohvali. Slijedeći tjedan ćemo dati nalog 

da se obiđe lokacija, da se snimi i da se izda nalog ako je to opravdano, stvarno. 

MIRAN ŠOIĆ- Gosp. Hržić izvolite. 
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MATIJA HRŽIĆ – Evo imam dva pitanja i jedan prijedlog. Ustvari jedno je čak i 

pohvala. Prvo pitanje glasi ovako: znači svi pratimo društvene mreže, pratimo facebook, 

pratimo ovo, mi smo već imali polemiku vezano za odvoz miješanog otpada i Komunalac itd. 

Sad su izašla, znači ljudi su dobili pisma gdje im se, na neki način prijeti kaznama zato jer nisu 

koristili spremnike za prikupljanje miješanog otpada. Ono što me zanima, znači to je prvo 

pitanje, je ustvari zakonitost takve odluke. Vi ste ustvari, SDP i FOKUS većina izglasala u 

dvanaestom mjesecu 2022. tu Odluku u kojoj je predviđeno sankcioniranje, pa eto konkretno ja 

nisam glasao za to, nisam niti bio toliko upućen, pa me zanima zakonitost te Odluke jer to će 

možda dovesti do određene tužbe. Mi ustvari već plaćamo paušal, zašto netko treba plaćati 

kaznu ako već plaća paušal, šta onda plaća paušalom?  

Drugo pitanje i pohvala. Znači, želim pohvalit gradsku vlast, znači vidjeli smo svi, to je 

jučer ili prekjučer izašlo, vezano za nadogradnju ustvari izgradnju tu škole osnovne u 

vrijednosti od 9.500.000,00 eura. Mislim da je to jedan o krucijalnih problema ovoga grada, 

koji će ova gradska vlast ako Bog da ako se nešto ne zakomplicira, uspjeti riješiti. Tako da eto, 

želim čestitat, i samo da malo pitam radi HDZ-a i nacionalne razine, to sam ti Pero već najavio 

jučer, koliki je postotak učešća iz MPO-a, znači koliko ide taj postotak da znamo koliko smo 

ustvari mi dali?  

I sad na kraju, prijedlog. Prijedlog je, mi imamo tkz. Međustranačko vijeće. Znači to 

Međustranačko vijeće definirano poslovnikom, gdje se ustvari svi predstavnici stranaka koje su 

zastupljene u Vijeću, bi se trebali na nekoj bazi nalaziti, koja to god bila, nije definirano. Mi to 

nismo imali dvije i pol godine. Znači od kada je bila ona konstituirajuća sjednica gdje se nije 

nitko iz FOKUSA pojavio, pojavio se gosp. Stanec, gospođa Irena, moja malenkost i normalno 

gosp. Šoić. Mislim da bi bilo dobro da nastavimo s tim Međustranačkim vijećima, da stvarno 

vidimo što se može učiniti za ovaj grad. Malo da kažem, evo bio je proračun Zagrebačke 

županije, donesen prije par dana, gospodin Stier i ja smo izlobirali da ide nadogradnja, znači 

projekt nadogradnje Glazbene škole, naše tu u Samoboru, u iznosu od 2.300.000,00 eura. Znači 

stavljeno je 750.000,00 eura za iduću godinu i 750.000,00 eura za godinu nakon toga za 

nadogradnju te škole. Predlažem, moj prijedlog je da krenemo s tim Međustranačkim vijećem, 

da stavimo politiku sad sa strane, tučemo se za lokalne izbore, tučemo se  parlamentarne, imamo 

za predsjedničke, ali ljudi moji neće biti možda za deset godina u politici niti Petre Škrobot niti 

Mateja Hržića, samo će ostati projekti, ono što se odradilo. Ja mislim da se svi to slažemo. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Gradonačelnice izvolite. 

PETRA ŠKROBOT - Hvala vijećniku Hržiću, hvala i na pohvalama. Što se tiče 

Komunalca, ovdje je i direktor pa može i on reći nekoliko riječi vezano uz zakonodavni okvir i 

uz one neke korake koji su poduzeti nakon uvođenja novog sustava za gospodarenje otpadom. 

Što se tiče, ovo zadnje moram prokomentirati, vezano za Zagrebačku županiju i ovo što ste rekli 

da ste izlobirali. Sve što dođe u Grad bit će jako dobro i pohvalno, ali ono što ja mogu reći, 

poučena dosadašnjim iskustvom, vjerovat ću kada vidim, kada krenu radovi. Glazbena škola je 

bila i u prošlom proračunu Zagrebačke županije, štoviše mi smo razgovarali sa Županijom i 

Grad Samobor je osigurao milion kuna kako bismo ubrzali sve procese i htjeli smo biti partner 

na tom projektu da se što prije realizira taj projekt. Na kraju je ispalo da je Zagrebačka županija 

osigurala manje sredstava nego Grad Samobor za tu istu Glazbenu školu. Kada smo tražili 

obrazloženje od Županije zašto je to tako, rekli su da su računali da će biti moguće Glazbenu 

školu prijaviti na MPO, odnosno na neke od Fondova za dobivanje sredstava. E onda su tek 

kasnije utvrdili da to neće biti moguće. Iskreno mislim da su s obzirom da je vladajuća struktura 

i na Županiji i na državnoj razini, da su sigurno jako dobro znali, kada su kreirali proračun, što 

će biti moguće financirati iz Fondova, a što neće biti moguće. Evo znamo tko kreira programe 

i tko kreira bilo kakve pozive na natječaje iz Fondova EU i sigurno su imali informaciju da 

Glazbene škole neće biti moguće financirati. Tako da što se tiče Glazbene škole, i onoga što je 
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informacija da je sada stavljena cjelovita obnova Doma zdravlja također u proračun, kažem, 

super, drago mi je to, ali vjerovati ću kada prva lopata bude zakopana i kada krenu radovi. 

Toliko, morala sam prokomentirati na taj dio.  

Što se tiče škole, projekata, ovo što smo mi kao Grad dobili, kažem Grad i svi djelatnici 

su bili uključeni i hvala im na tome, to je jedan, rekla bih čak i povijesni trenutak, nakon 50 

godina će se ići u projekt škole, financijska konstrukcija je zatvorena. Pitali ste za postotke 

sufinanciranja. Ovako, 100 % prihvatljivih troškova, dakle prihvatljivih troškova, ne ukupnih 

troškova, tamo je navedeno što je to prihvatljivi trošak, bit će sufinancirano za izgradnju objekta 

škole, 86 % prihvatljivih troškova za sportsku dvoranu. Drugim riječima, kada gledamo ukupan 

iznos investicije, oko 9,8 miliona eura će biti Fondovi, 2,2 do 2,3 miliona eura će biti sredstva 

Grada Samobora, dakle vlastita komponenta, vlastita sredstva. Naravno, ukoliko danas Gradsko 

vijeće podrži ovaj proračun jer je to stavka ovog proračuna. Ono što mogu reći, da je izrazito 

pozitivno i dobro što je planirano u proračunu vlastita komponenta iz vlastitih sredstava, dakle 

ne niti kreditnog zaduženja, što nam omogućuje da čim i ako proračun stupi na snagu, možemo 

pokretati sve procedure kako bismo što prije krenuli s radovima. To je to. Mislim da sam 

odgovorila na sva pitanja i komentare. I ono što ja kažem uvijek, evo stvarno, procedura u 

ministarstvu je išla brzo i očekujemo da će tak obiti i za OŠ Milana Langa u Bregani za 

dogradnju i sportsku dvoranu. To je isto u proceduri, informacija je da je dokument na potpisu 

kod državnog tajnika, tako da vjerujemo da ubrzo i s tim idemo u daljnje procedure. I ono što 

uvijek kažem, kada je za kritizirati rad određenih institucija ili ministarstva ili određenih razina 

vlasti, prva ću ih kritizirati, kada je za pohvaliti odnosno otvorenu ću reći kada nešto konkretno 

i dobro naprave. U ovom slučaju sam zahvalna na ovom projektu. Isto tako činjenica je, kod 

bodovanja, da nije tu bilo puno mogućnosti i prostora da se ovaj projekt ne odobri, s obzirom 

na broj djece i kompletnu opravdanost investicije odnosno ovog projekta koja je bila prikazana 

i trenutno situaciju u OŠ Bogumila Tonija. Evo, hvala. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zahvaljujem. Evo, što se tiče Međustranačkog vijeća možemo ponoviti 

ponovno dopis i ako sve stranke i nezavisni dostave svoje predstavnike budemo ga formirali. 

Sastali smo se dva puta,  ali nisu svi bili. Ali dobro da sada ne raspravljamo, ponovit ćemo 

priču.  

Ima li još pitanja? 

 

PETRA ŠKROBOT – Oprostite, još samo po pitanju Međustranačkog vijeća. Smatram 

da smo pokazali da smo uvijek spremni i saslušat i raspraviti, dapače može se to formalizirati, 

nikakav problem. Uvijek potičemo da tu radimo za dobrobit grada i da se ne gleda politička 

opredjeljenja i svaki dobar projekt i ideju sigurno ćemo razmotriti i ako je moguće podržati. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Evo direktor Komunalca, na prvo pitanje da odgovori. 

 

RENATO RAGUŽ - Vezano uz ovo pitanje zastupnika mogu reći slijedeće: znači 

internet je blagoslov i prokletstvo čovječanstva istovremeno. Ja se ne bavim internetom, bavim 

se znači činjenicama i argumentima. Mi imamo 13.400 korisnika, od toga je 140 korisnika ili 1 

% dobilo kaznu, a 580 korisnika ili 4,3 % korisnika je dobilo opomenu. Radi se o korisnicima 

koji nisu koristili javnu uslugu na adekvatan način. Znači 12.700 korisnika ili njih 94,7% je 

koristilo uslugu kako je propisano Zakonom o gospodarenju otpadom i Odlukom Gradskog 

vijeća. Znači, radi se isključivo o korisnicima koji koriste otpadomjere u višestambenim 

zgradama. Vi ste znači osobno prije uvođenja sustava, novog sustava gospodarenja otpadom, 

razgovarali sa svim korisnicima i analizirali ste rad otpadomjerima, što ste izjavili u svojoj 

izjavi na Hrvatskoj televiziji. Kao rezultat te vaše analize, glavna zamjerka je bila da mi 

korisnike prisiljavamo da drže otpad u stanovima, znači da u više stambenim zgradama 

korisnici proizvode dnevno oko 5 litara otpada i da ih mi sada sprječavamo da svaki dan bacaju 
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smeće. To je količina otprilike na mjesečnoj bazi na jednom obračunskom razdoblju oko 150 

litara ili prevedeno u neku mjernu jedinicu otpadomjera od 4 do 5 otvaranja. Ono što su naši 

podaci pokazali znači da je u prvom razdoblju, do kraja devetog mjeseca proizvedeno negdje 

na mjesečnoj bazi oko 597 tona miješanog komunalnog otpada, a u mjesecu listopadu 574 tone, 

to je samo 23 tone manje, odnosno 3, 85 %. Ono što smo također uočili analizom podataka i 

obilaskom terena to je izrazito povećana količina miješanog komunalnog otpada u gradskim 

koševima i oko njih, oko samih otpadomjera i oko polupozivnih spremnika. Čak smo radili 

neke male eksperimente, micali smo neke koševe po gradu da vidimo šta će se događati. Ti 

neodgovorni pojedinci su čak i odlagali taj otpad i na zelene površine. Šta smo znači, sukladno 

tome smo podijelili te opomene. Vi kada zbrojite tih 580 opomena i 140 korisnika, to je ukupno 

720 korisnika. Znači u prošloj godini je prosječno svaki građanin grada Samobora napravio 300 

kg otpada, kada to podijelite sa 12, to je prosječno 25 kg po mjesecu. Kada pomnožite s ovih 

720 dođete na 18 tona otprilike miješanog komunalnog otpada. Također smo primijetili da je u 

spremnicima od 1.100 litara za plastiku pojačana količina miješanog komunalnog otpada. 

Kontaktirali smo našeg ovlaštenog oporabitelja već ranije i tražili smo od njega da tijekom 

desetog mjeseca vrši analizu plastike koje preuzima od nas. On je to vršio konstantno i rekao 

nam je da je znači praktički trećina novostvorene plastike ustvari miješani komunalni otpada. 

To kada zbrojite sve zajedno, znači imali smo više otprilike 11 tona plastike, znači za trećinu 

možete reći da je miješani komunalni otpad, to je 4 tone kada zbrojite s ovih 18 dođete na 22 

tone, to je upravo manja količina miješanog komunalnog otpada koji smo imali. Znači, otpad 

nije nestao, nije došlo do nekakvog buma u razvrstavanju, i sukladno tome smo podijelili kazne 

i opomene. Sve kazne i opomene su u skladu sa zakonom. Postoji ta sad neka priča koja kruži 

naravno internetom da je Ustavni sud ukinuo Zakon o gospodarenju otpadom, Ustavni sud nije 

ukinuo Zakon o gospodarenju otpadom, ukinuo je stavku Grada Zagreba o kažnjavanju 

kolektivne odgovornosti. Mi ne kažnjavamo kolektivnu, mi točno znamo koji građanin 

proizvodi koju količinu otpada, tko koristi spremnike, tko ne koristi i sukladno tome smo 

podijelili te opomene. Sve u svemu mi smo jako zadovoljni s načinom funkcioniranja tog 

sustava, znači 94,7 % korisnika ga je prihvatilo. Još se sada naravno provlače neke teze o tome 

da šta će biti kada ljudi nisu znači kod kuće, kada odu van, kada ih nema duže vrijeme? Mi smo 

sve informacije našim korisnicima dostavili. Putem interneta, imali smo razne emisije na Radio 

Samoboru, svi su korisnici dobili obavijesti na kućne adrese. Kada su se preuzimale kartice i 

ključevi onda smo svakom korisniku pokazali kako se koristi, dali smo mi još dodatne 

informacije. Nekoliko desetaka korisnika je to jednostavno iskoristilo, znači oni su regulirali 

svoj status u Komunalcu, odjavili su nekretninu, dali su Izjavu da ih neće biti i mi smo to 

registrirali u sustavu. Inače znači taj odnos Komunalca između korisnika i Grada Samobora se 

prvenstveno bazira na povjerenju, a što se vidi u ovoj Odluci koja je izglasana. Znači recimo 

popust koji su građani dobili za kompostere, trebali su samo u izjavi ispuniti da kompostiraju, 

apsolutno ništa drugo. Iako mi po Odluci imamo ovlasti ulaziti recimo u nekretninu ili u prostor 

korisnika i provjeriti da li kompostira, mi to nismo činili zato što vjerujemo našim korisnicima. 

Znači, skoro 3.093 korisnika je dalo izjavu u kojoj kompostira. To je otprilike popust koji 

dajemo negdje oko 5.500,00 eura na mjesečnoj bazi. Kada već pričamo o popustima treba reći 

da ukupno kada se gledaju i popusti koje su građani prijavili za korištenje pelena plus popusti 

koje daje Grad Samobor za socijalnu skrb, ukupno ima negdje oko 3.500 korisnika koji imaju 

popust. Ti svi popusti su zakonski usklađeni za razliku od popusta od prije. Popusti od prije, isti 

broj korisnika ih je negdje koristio, ukupna vrijednost popusta je bila oko 5.500,00 eura, sada 

je znači oko 8.200,00 eura. Znači, negdje oko 2.700,00 eura je više popusta u odnosu na prije, 

a svi popusti su zakonski definirani. E sad, opet pojavljuje se i ta teza o nekakvom 

nerazvrstavanju, odnosno da građani apsolutno razvrstavaju. Po ovim svim podacima to na 

žalost nije istina. Inače taj termin „zero waste“ to je jedno onako ajmo reći utopijsko, utopijski 

pojam. On može postojati samo kada više ne bude ljudskog roda. Znači, proizvodnja smeća je 

povezana sa BDP-om. Hrvatska je 1995. imala 4.5 miliona stanovnika, a proizvodila 250 kg 
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otpada. Znači prošle godine, ima nas 3,8 miliona a proizveli smo rekordnu količinu smeća 1.85 

miliona, što je skoro 485 kg po stanovniku. Znači, ekonomski najrazvijenije zemlje u Europi, 

Švicarska proizvodi 715, Danska 750, Norveška 780, znači razlika je ta što te zemlje imaju 

uređeni sustav gospodarenja. Njihovo odvajanje se kreće između 50 % i 60 %, znači čak i oni 

proizvode 40 % miješanog komunalnog otpada. Razlika je samo ta što oni imaju uređen sustav 

kroz energane, pa onda odlažu deponiraju samo 2 %, dok mi u konačnici deponiramo skoro oko 

55 % miješanog komunalnog otpada.  

Evo, zaključak priče znači, ono što kažem, taj 01.10. nije kraj priče nego je samo 

početak, početak priče. Mi sada da analiziramo na dnevnoj bazi podatke koje skidamo s 

otpadomjera, sa čipova kanti i na temelju toga, i s podataka koje imamo na terenu, u suradnji s 

oporabiteljima i na temelju toga donosimo odluke. Sad smo rekli da je odvoz otpada prva tri 

mjeseca imamo nekakav privremeni raspored, znači da ćemo ga o d 01.01. mijenjati na temelju 

te analize koju smo dobili. Znači, i Odluka i zakonske mjere i opomene i kazne, sve se radi 

jedino i isključivo u skladu sa zakonom. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ- Evo, ja bih postavila pitanje nastavno na temu 

Županije i slično s obzirom da je u proteklom periodu dosta se, ja bih rekla, pogoršala situacija 

u pedijatrijskoj ambulanti u Samoboru u Domu zdravlja. Pretpostavljam da ovako svi koji imaju 

djecu predškolske dobi, znaju o čemu pričam. U međuvremenu smo ostali od studenog bez 

dvije pedijatrice, te smo sada od ukupno četiri pedijatrijske službe došli na dvije, s time da i 

ova druga je upitna do kada će funkcionirati. Stoga me zanima da li se po toj temi obratio i Dom 

zdravlja Gradu Samoboru te da li pitaju za neku pomoć i slično? Imam informaciju da se teško 

pronalaze i specijalizanti i doktori, da li se uopće traže doktori ili samo specijalizanti, te možda 

da se i Grad u to uključi sa eventualno nekim mjerama da se potakne da netko još dođe jer imati 

odgovornost za takav broj djece jer i susjedni grad ovdje spada pod taj Dom zdravlja, mislim 

da je to jako odgovorno i dosta osjetljivo takvo stanje za dvije pedijatrice imati tako veliki broj 

djece . I evo uputila bih onda i molbu Gradu kao izvršnoj, odnosno izvršnoj vlasti da vidi što 

može sa svoje strane učiniti jer do sada je Grad evo kada smo vidjeli da naprosto ne 

funkcioniraju određene službe uključio se sa sufinanciranjem, što hitne službe, urologa, 

kardiologa i slično, koliko tih ambulanti ima, sad bi trebalo uzeti proračun da sve vidimo koga 

sufinanciramo pa onda ako neće biti druge očito će trebati i tu pomoći. Isto tako nastavno na 

projekte koji su se ovdje istaknuli da će se dograđivati Glazbena škola, isto tako me zanima, da 

li se ima informacija da li se pomaknulo išta što se tiče srednje školstva jer se tu govorilo o 

proširenju Gimnazije, pa onda kad se izlobiralo za Glazbenu školu, možda da se onda vidi da 

se konačno i taj projekt, navodno postoji idejni projekt u Županiji, pa da se onda i to revitalizira 

na neki način. Jer kao što smo ovih dana dobili informaciju da smo konačno dobili EU sredstva, 

da ćemo ih dobiti, odnosno tek trebaju pristići u naš Grad, za projekt koji se isto godinama 

pripremao i svako je tu dao svoj obol koliko god je mogao i ja bih rekao to je nešto što su novci 

opet naših građana. Nije to nitko nama te novce dao ovako, nego su to neka sredstava koja 

građanima grada Samobora pripadaju, jer na žalost nikada nismo mogli dobiti od ministarstva 

za gradnju onako iz proračuna državnog, pa onda evo sretni smo da to bude sufinancirano iz 

sredstava EU. Evo, i onda zaključno nadam se da ćemo tako uspjeti dobiti, ne znam možda 

imate informaciju, možda se eventualno dogradnja opće gimnazije na razini Županije isto tako 

prijavila na MPO, pa ako netko eventualno zna može odgovoriti. Zahvaljujem. 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem na pitanjima. Radila sam zajedno s odjelom analizu 

po pitanju izdvajanja za zdravstvo odnosno za usluge u Domu zdravlja. Ono što moram 

naglasiti, dakle, Dom zdravlja pod ingerencijom Županije, moje pitanje je zapravo konstantno, 

koja je korist i smisao svega toga, bolje bi bilo da nam prepuste upravljanje Domom zdravlja 
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jer bi onda barem znali da smo sami odgovorni za to, ovako ionako nas svi prozivaju jer misle 

da je to pod ingerencijom Grada, a Županija je odgovorna. Ono što želim istaknuti, trenutno 

stanje, Grad Samobor vlastitih sredstava izdvaja 125.495,00 eura za  sufinanciranje liječnika u 

Domu zdravlja Samobor. Dakle, imamo od tima hitne, od pulmologa, od internista, od 

trudničkih tečajeva da se ne mora ići u Zagreb, zatim ostali zdravstveni programi. To su 

poprilična sredstva koja mi već izdvajamo kako naši građani ne bi baš za apsolutno sve, isto i 

kirurška, kako ne bi morali ići u drugi grad, Zagreb, ili u druge gradove, po ono što im je 

potrebno. To su po meni već značajna sredstva. Što se tiče sad još pedijatrije, da razgovarala 

sam s gospođom Irenom iz Doma zdravlja. Naravno da uvijek tu postoji pitanje može li se 

povisiti iznos sufinanciranja. Ja sam uvijek da se pokuša naći način upravo zbog naših građana, 

ali je moje pitanje, gdje je tu granica? Gdje je tu? Jer što će nam onda Županija i njihovo 

upravljanje ako ćemo mi konstantno u svemu izdvajati vlastita sredstva za sve ono što bi oni 

trebali učiniti. Dakle, trenutno stanje s pedijatrima, naravno uputit ću jedan konkretan dopis. 

Naravno da sam se prije bilo kakvih poduzimanja, prije bilo kakvih koraka, napravila analizu 

cijelog stanja da to ima ono, da bude utemeljeno i konkretno, naravno konzultirajući se sa 

ljudima koji i rade u sustavu i koji su puno informiraniji po tom pitanju i onda ćemo ići sukladno 

tome prema Županiji. Kažem, vrlo rado bih da podržimo, zbog građana grada Samobora jer oni 

ne moraju trpjeti nesposobnost Županije. Ali isto tako, pitam se gdje je tu granica? 

Funkcioniranje pedijatara, ono što je informacija sad trenutno, postoji u Domu zdravlja kao 

dežurni pedijatar u toj dežurnoj ambulanti, kažem dežurni. Dakle, nemate konkretno svog 

pedijatra nego dolazite po potrebi u tu dežurnu ambulantu i uvijek vi ćete, svi roditelji koji 

imaju malu djecu, moći će obaviti pregled. Dakle, neće biti zakinuti za pregled ili ono što im je 

potrebno, ali definitivno u budućnosti to treba promijeniti i sam taj način funkcioniranja. Dakle, 

oni razmišljaju o tome, ali naravno vidjet će sad isto koliko će im njihovo vodstvo osigurati 

sredstava. To je to.  

Još je bilo pitanje Gimnazije. Također, prošle godine kada se radilo na proračunu 

Zagrebačke županije i Grad Samobor opet se uključio u cijelu tu priču kako bismo ubrzali sve 

procedure i bili dobar partner u svemu jer naravno i nama je u interesu da taj projekt zaživi, da 

se realizira. Odlučili smo sufinancirati i biti partner, sufinancirati projektnu dokumentaciju za 

dogradnju Gimnazije i tu je u principu priča stala. Hoće li sad prijaviti, je li Županija prijavila 

dogradnju Gimnazije, bila je informacija da bi gimnazijski programi trebali imati prioritet u 

MPO-u i prijavi na fondove EU. Tu informaciju još nismo dobili, ali kažem, isto tako smo se i 

tu uključili u te projekte, naravno opet zbog naših učenika, zbog naših građana, da se poboljšaju 

njima uvjeti i da budemo njima partner. I još jednom evo ponavljam i u tome svemu kada mi 

izanaliziramo što sve Grad Samobor izdvaja iz svog proračuna kako bi zapravo pomogao 

Županiju, opet se dovodi u pitanje smisao postojanja Županije. 

 

DARKO LISEC - Prvo pohvale za dobivena sredstva za školu. Moram samo 

napomenuti znači da se prošla, bivša vlast zalagala kao SDP, da isto ta škola dobije sredstva, 

evo ga još jednom pohvala tome. Znači našoj Sanji Iveković Horvat koja je isto dala jedan dio 

obola u tome i tako da se i to mora znati. Razni komentari po društvenim mrežama krenuli 

ovakvi, onakvi, dobro je znati i ponoviti. 

Pitanje dalje, sigurnost ceste Falašćak-Galgovo, što sam i prošli puta rekao, znači 

skretanje Sv. Martin-Galgovo-Samobor. Ujedno uz to pitanje znači što je s klizištem Falašćak-

Golubić? Obećano je, naša gradonačelnica je bila s gđom Anom Golubić, obećano je: Bliži se 

kraj godine, klizište je sve veće i veće, dolazi kišna vremena, snijeg. Bojimo se da ćemo iz ove 

investicije koja je sada imati tri puta veću investiciju koju ćemo morati rješavati. To je to.  

I na kraju samo jedan komentar. Koliko smo krenuli s ovim investicijama, ovaj grad će 

biti vrhunski. Vidim da se tu i HDZ uključio sa svojim sredstvima. A nikada nije kasno Matija, 

dapače HDZ može dosta toga pridonijeti u gradu Samoboru, a ako se tako krenulo, svaka čast.  
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ALEKSANDAR MIXICH – Evo, vezano za prometnu regulaciju prometnice 

Falašćak-Galgovo, dobit ćete odgovor u pisanom obliku čim mi dobijemo od MUP-a odgovor. 

Očekujemo nekakvih desetak dana.  

Za klizište Golubići, da svjesni smo situacije kakva je tamo. Raspisali smo javnu 

nabavu, na žalost nitko nam se nije javio na natječaj. Intenzivno smo tražili, mi smo dosezali 

sve moguće firme u Zagrebačkoj regiji, zvali, pitali da li su zainteresirani da nam se jave na 

natječaj. Osigurali smo i sredstva, digli smo iznos u planu nabave i ponovno je raspisan natječaj 

i trenutno je u tijeku. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Nisam mislila baš danas govoriti ništa, ali s obzirom da 

gospodin Lisec ima primjedbe na HDZ-ove utjecaje na raspodjelu novca, moram vas samo 

upozoriti, da nikakve novce HDZ ne daje nikome, oni samo imaju moć raspolagati novcima 

građana RH, pa molim da se o tome vodi računa, to su sve naši novci, a ne njihovi. Na žalost 

oni ih žele prisvojiti. Matija imam za tebe još posle oko amandmana.  

Imam jedno pitanje samo za gospodina Raguža. S obzirom da svi nisu dobili račune za 

komunalne usluge za prošli mjesec, a rok plaćanja je bio jučer. Jedna ljubazna gospođa mi je 

tamo na telefonu rekla da neka se ne bojim da se ne budu obračunavale zatezne kamate, pa vas 

samo molim da vodite računa o tome da se ne bi dogodilo da ćemo plaćati zatezne kamate za 

račune koje nismo dobili i da se provjeri gdje su zapeli ti računi, da li su možda dostavljeni na 

neke tuđe adrese, da li su svi uopće dobili račune. Ja konkretno, nisam. Pa vjerojatno još ima 

takvih građana u Samoboru koji ne znaju koliko će plaćati smeće sad. Eto, to je samo pitanje 

da vidite, možda sad nemate odgovor, ali da pogledate da li su svi računi predani-nisu, kako će 

biti s kamatama. Eto, hvala lijepo. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Gosp. Raguž molim vas da odgovorite jer je dosta takvih pitanja bilo. 

 

RENATO RAGUŽ – Da, hvala na pitanju. To je jedno od pitanja koje smo najviše 

dobili od građana. Znači, mi smo već negdje oko 15.11. objavili vijest da će svi računi biti 

podijeljeni u drugoj polovici mjeseca studenoga, znači negdje pred kraj. S obzirom da je ovo 

prvi puta da smo imali novi način obračuna, imali smo naravno, trebalo je formirati račune u 

sva tri sustava. Znači otpadomjeri, kartice i čipove na kantama spojiti u jedan, pa to onda 

popuste sve. Tako da smo imali jako puno ispravaka i nismo htjeli pustiti račune dok sve te 

moguće ispravke nismo napravili. Podjela je u tijeku, podjela bi trebala završiti sutra. A što se 

tiče kamata i obračuna oni neće biti zaračunati.  

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja?   

MATIJA HRŽIĆ – Ja sada imam pitanje. Onda neću pričati, hvala vam gđa Irena. 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja?  

 

DARKO LISEC – Evo, ja ću iskoristit samo priliku dok je tu direktor Komunalca 

gospodin Raguž. Ovaj dobio sam zamolbu da postavim pitanja ako će biti direktor ovdje, 

vezano za branitelje i pokapanje branitelja na groblje Sv. Martin pod Okićem. Nedavno je bila 

situacija, znači da se jedan branitelj htio pokopati u Sv. Martinu pod Okićem, ali automatski 

nije bilo te mogućnosti nego su ga morali pokopati na Otruševcu. Zamoljen sam znači od grupe 

branitelja, da li bi se moglo osigurati na groblju u Sv. Martinu dva do tri grobna mjesta koja su 

oduzeta, da se dodjele tim braniteljima koji se nemaju gdje pokopati a pripadaju znači na 

teritorij Sv. Martina pod Okićem? 
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MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako se više nitko ne javlja zaključujem Aktualni 

sat. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točka dnevnog reda - Prijedlog proračuna Grada 

Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu. 

Napominjem da je na Prijedlog proračuna pristiglo pet amandmana predlagatelja 

vijećnika gosp. Matije Hržića ispred HDZ-a, u roku, a na koje se gradonačelnica očitovala 

Zaključkom kojeg ste danas dobili na klupe. 
 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu Upravnog odjela za financije da u 

ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 JELENA SIROVICA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po 

navedenoj točki dnevnog reda provela su sva radna tijela, osim Odbora za društvene djelatnosti 

i brigu za mladež koji se nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

Sva radna tijela donijela su zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu.  

 Ima li pitanja? 

 

 MATIJA HRŽIĆ  - Morat ću pressice imati nakon Gradskog vijeća, ovo više ovako 

ne ide, ne da te mi da taflam, kako je rekao Petar Burić u porukama. 

 Evo, samo jedno kratko pitanje, nećemo opet o prenašanju, viškovima, inflaciji itd., 

samo za gđu Sirovicu pitanje. Kolika je izvršenost proračuna u 2023. godini, postotak u ovom 

trenutku?  

 

 JELENA SIROVICA – Točan podatak nemam jer nismo vadili zadnje analize, to se 

mijenja na dnevnoj bazi ovisi o prispijeću računa dobavljača. Znamo da dosta projekata koji su 

planirani ove godine u proračunu neće biti izvršeni s obzirom da su prebačeni u iduću godinu. 

Dosta tih projekata vezano je i uz sufinanciranje iz EU fondova. Znači, definitivno postotak 

izvršenja sam po sebi ne može niti bitu velik u onoj mjeri u kojoj bi se očekivalo. Zbog toga 

ćemo na sljedeću sjednicu Gradskog vijeća uputiti Prijedlog IV. izmjena i dopuna Proračuna 

gdje će se onda vidjeti gdje smo i što smo. Proračun se i dalje dobro puni, sukladno svim 

pokazateljima, neke stvari koje su pokretane, nabave i izvođenje radova idu svojim tokom. Dok 

dobijemo sve račune dobavljača do kraja godine bit će izvršenje bolje nego što je bilo, a 

navedeno se već vidi iz smanjenja iznosa nova na računu, sada smo negdje na sedam i pol 

milijuna eura, a bili smo do sada oko deset. Znači, vidi se da se završavaju započete stvari 

tijekom ove godine. 

 Ako smatrate budemo vam pismeno odgovorili stanje na današnji dan s 30. 11. o.g., 

dobit ćete pismeni odgovor. 

  

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 

Željko Mataušić te je sada nazočno 18. vijećnika na sjednici. 



12 
 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ po proračunu? 

Ako ne, zaključujem raspravu i sukladno članku 93. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Samobora prelazimo na glasovanje o amandmanima.     

Na početku sam već rekao da je na proračun u zakonskom roku, pristiglo pet 

amandmana od vijećnika gosp. Matije Hržića ispred HDZ-a. 

Da bi amandman bio prihvaćen treba dobiti većinu glasova svih vijećnika i o 

amandmanima se glasuje prema redoslijedu članaka Prijedloga proračuna na koje se odnose.  

 

Amandmani vijećnika Matije Hržića ispred HDZ-a, podnesen pod rednim br. 4. i 

5. se odbacuje, jer isti nisu u skladu sa člankom 41. Zakona o proračunu. 

 

Pitam vijećnika Matiju Hržića ispred HDZ-a  da li ostaje kod podnesenog amandmana 

pod rednim br. 2.? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ostajem. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zamolio bih gđu Jelenu Sirovicu, privremenu pročelnicu da se u ime 

gradonačelnice izjasni o iznesenom amandmanu. 

 

JELENA SIROVICA - Ne prihvaća se amandman, a obrazloženje su vijećnici dobili u 

pisanom obliku koji je sastavni dio ovog zapisnika. 

 . 

 

MIRAN ŠOIĆ - Stavljam na glasovanje amandman vijećnika Matije Hržića pod rednim 

br.2. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora, sa 4 glasa „za“, 

12 „protiv“ i 2 „suzdržan“, nije prihvatilo amandman pod rednim br. 2. jer isti nije dobio 

potrebnu većinu glasova. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Pitam vijećnika Matiju Hržića ispred HDZ-a  da li ostaje kod 

amandmana pod rednim br. 1.? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ostajem. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Zamolio bih gđu Jelenu Sirovicu, da se u ime gradonačelnice izjasni o 

iznesenom amandmanu. 

 

JELENA SIROVICA - Ne prihvaća se amandman, a obrazloženje su vijećnici dobili u 

pisanom obliku koji je sastavni dio ovog zapisnika. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Stavljam na glasovanje amandman vijećnika Matije Hržića pod rednim 

br. 1. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora, s 2 glasa „za“, 13 

„protiv“ i 3 „suzdržan“, nije prihvatilo amandman pod rednim br. 1. jer isti nije dobio 

potrebnu većinu glasova. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Pitam vijećnika Matiju Hržića ispred HDZ-a  da li ostaje kod 

amandmana pod rednim br. 3.? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ostajem. 
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MIRAN ŠOIĆ - Zamolio bih gđu Jelenu Sirovicu, da se u ime gradonačelnice izjasni o 

iznesenom amandmanu. 

 

JELENA SIROVICA - Ne prihvaća se amandman, a obrazloženje su vijećnici dobili u 

pisanom obliku koji je sastavni dio ovog zapisnika. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Stavljam na glasovanje amandman vijećnika Matije Hržića pod rednim 

br. 3. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora, s 2 glasa „za“, 13 

„protiv“ i 3 „suzdržan“ , nije prihvatilo amandman pod rednim br. 3. jer isti nije dobio 

potrebnu većinu glasova. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na glasovanje Konačni prijedlog Proračuna Grada Samobora 

za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za 

26. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“, 2 „protiv“ i 3 „suzdržan“) donijelo je 

 

PRORAČUN 

 

Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio.  

 

 

AD2.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog višegodišnjeg 

plana uravnoteženja korištenjem proračunskog viška iz prethodnog razdoblja planiranog u 

Proračunu Grada Samobora za 2024. godinu i projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 JELENA SIROVICA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po 

navedenoj točki dnevnog reda provela su sva radna tijela, osim Odbora za društvene djelatnosti 

i brigu za mladež koji se nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

Sva radna tijela donijela su zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda . 

 

Otvaram raspravu.  

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog višegodišnjeg plana 

uravnoteženja korištenjem proračunskog viška iz prethodnog razdoblja planiranog u Proračunu 

Grada Samobora za 2024. godinu i projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“, 1 „protiv“ i 3 „uzdržan) donijelo 
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VIŠEGODIŠNJI PLAN 

 

uravnoteženja korištenjem proračunskog viška iz prethodnog razdoblja planiranog u Proračunu 

Grada Samobora za 2024. godinu i projekcijama za 2025. i 2026. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

  Tekst Višegodišnjeg plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 JELENA SIROVICA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po 

navedenoj točki dnevnog reda provela su sva radna tijela, osim Odbora za društvene djelatnosti 

i brigu za mladež koji se nije održao zbog nedostatka kvoruma. 

Sva radna tijela donijela su zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda . 

 

Otvaram raspravu.  

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izvršavanju 

Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 

„za“, 1 „protiv“ i 3 „uzdržan) donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izvršavanju Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD4.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i nezavisne vijećnice zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog programa građenja 

komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

 

Sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika Gradskog vijeća raspravu po navedenoj točki 

dnevnog reda provela su sva radna tijela, i to: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Samo bih sada htjela napomenuti, s obzirom da se radi o 

komunalnoj infrastrukturi, gosp. Matija kada si ti predstavnik takve jedne velebne stranke koja 

vlada ovom Državom, na tebi je da osiguraš novce i da sljedeći put ne predlažeš nekakve 

cicijaške amandmane od deset tisuća eure u proračun od devedeset jedan milijun, nego nam 

osiguraj most preko Save, željeznicu do Zagreba, tunel preko Stražnika, a ne tu nekakvih deset 

tisuća eura za bazene i takve nekakve sitne prepravke. 

 

MATIJA HRŽIĆ – Lijepo je biti jedan naprama dvadeset jedan, ali s obzirom da ja 

imam jezičinu mogu dovoljno klafrati. Dobro, gđa gradonačelnica i ja samo pričali i o 

željeznici, pričali smo nekada davno i o mostu, dok je još odgovarala na kave. Zadnji puta sam 

ju zvao deset puta u godini dana da sjednemo da ne mora nitko znati, da vidimo što se može 

napraviti, ali ona neće, neće, pa neće. Ljudi moji, ja pružam ruku cijelo vrijeme, pišem otvoreno 

pismo, i ovim putem pozivam otvoreno gradonačelnicu da se sastanemo da predloži datum kada 

ćemo se sastati, pozivam medije, pa da vidimo što se može napraviti, kada smo kod željeznice 

i kod toga. To što se netko neće naći sa mnom iz razloga SDP-a ili takvog nečega, to nije moj 

problem.  

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 3 „suzdržana“) donijelo je 

 

PROGRAM 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica  

- Odbor za financije i proračun  i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za", 1 „protiv“ i 2 "suzdržan") donijelo je 

 

PROGRAM 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog programa utroška 

sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo i 

- Odbor za financije i proračun  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

"za", 1 „protiv“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

PROGRAM 

 

utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu u tekstu kao što je dano u materijalima 

za sjednicu 

Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 

"za", 1 „protiv“ i 3 „suzdržan“) donijelo je 

 

PROGRAM 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2024. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog programa mjera 

za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za", 2 „protiv“ i 1 "suzdržan")  donijelo je 

 

PROGRAM 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2024. godinu 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2024. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema rasprave, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2024. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za", 1 „protiv“ i 2 "suzdržan") donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2024. godinu u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za", 1 „protiv“ i 2 "suzdržan") donijelo je 

PROGRAM 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih 

potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za", 1 „protiv“ i 2 "suzdržan") donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa javnih 

potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2024. godinu. 

  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
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- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata i 

- Odbor za financije i proračun  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih 

potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

"za", 1 „protiv“ i 1 "suzdržan") donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2024. godinu u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa javnih 

potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

"za", 1 „protiv“ i 2 "suzdržan") donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godina u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2024. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda, a sukladno člancima 91. i 99. Poslovnika 

Gradskog vijeća, provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja proveo 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda, a Odbor za društvene 

djelatnosti i brigu za mladež nije se održao zbog nedostatka kvoruma. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema rasprave, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 

"za", 2 „protiv“ i 2 "suzdržan") donijelo je 

 

PROGRAM 

 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2024. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na točku šesnaest dnevnog reda - Prijedlog programa 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za financije i proračun  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora za 2024. godinu. 

 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

"za" i 2 "suzdržan") donijelo je 

 

PROGRAM 

 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

usvajanju Strategije upravljanja imovinom Grada Samobora za razdoblje 2024. - 2030.  

Molim gosp. Vedrana Vukobrata da iznese uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda. 

 

VEDRAN VUKOBRAT – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

usvajanju Strategije upravljanja imovinom Grada Samobora za razdoblje 2024. - 2030.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za" i 1 "suzdržan") donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o usvajanju Strategije upravljanja imovinom Grada Samobora za razdoblje 2024. - 2030. u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o usvajanju Strategije prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu od desetak 

minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice, te je predsjednik zamolio da se ponovi prozivka 

vijećnika kako bi vidjeli ima li kvoruma. 

 

 IGOR ČAIĆ -Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran 

Gorše, Sanja Horvat Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Tatijana Lenart, Marija Lindić, 

Darko Lisec, Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, Miran Šoić 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je na sjednici 

nazočna natpolovična većina vijećnika (14) te se može krenuti s radom sjednice. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je: 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o izmjeni Poslovnika Gradskog vijeća Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjeni Poslovnika prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu.  

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o visini 

poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području grada Samobora, a u tekstu 

kakav je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o II. 

izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 

Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za izbor i imenovanja 
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- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog odluke o II. 

izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 

Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o II. izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada 

Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o II. izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

imenovanju parka u gradu Samoboru. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i troga te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog odluke o 

imenovanju parka u gradu Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o imenovanju parka u gradu Samoboru u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o imenovanju parka u gradu Samoboru prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

preimenovanju ulice u gradu Samoboru.  
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i troga te korekciju i usklađenje granica 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog odluke o 

preimenovanju ulice u gradu Samoboru.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o preimenovanju ulice u gradu Samoboru, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

Tekst Odluke o preimenovanju ulice u gradu Samobora prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju ovlaštenja gradonačelnici za potpis ugovora o javnoj nabavi „Izgradnja 

vodoopskrbnog cjevovoda u naselju Gradna u Samoboru“. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o 

davanju ovlaštenja gradonačelnici za potpis ugovora o javnoj nabavi „Izgradnja vodoopskrbnog 

cjevovoda u naselju Gradna u Samoboru“. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju ovlaštenja gradonačelnici za potpis ugovora o javnoj nabavi „Izgradnja 

vodoopskrbnog cjevovoda u naselju Gradna u Samoboru“, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst o davanju ovlaštenja gradonačelnice prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 
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AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga (dva univerzalna radna vozila Unimog). 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog odluke o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga (dva univerzalna radna vozila Unimog). 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ODLUKU 

 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga (dva univerzalna radna vozila Unimog), u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Odluke o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga (dva komunalna radna stroja.) 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog odluke o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga (dva komunalna radna stroja.) 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  
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ODLUKU 

 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga (dva komunalna radna stroja.), u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. prilaže se 

ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Prijedlog analize 

stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog analize stanja 

sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ANALIZU 

 

stanja sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Analize stanja sustava civilne zaštite prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog plana 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2024. do 2026. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog plana razvoja 

sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za razdoblje od 

2024. do 2026. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

PLAN 

 

razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 

razdoblje od 2024. do 2026. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Plana razvoja sustava civilne zaštite prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD28.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda - Prijedlog smjernica 

za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području grada Samobora za razdoblje 2024. 

- 2027. godina. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog smjernica za 

organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području grada Samobora za razdoblje 2024. - 

2027. godina. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

SMJERNICE 

 

za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području grada Samobora za razdoblje 2024. 

- 2027. godina, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Smjernica prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD29.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset devetu točku dnevnog reda - Prijedlog 

plana  djelovanja  u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2024. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog 

plana  djelovanja  u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2024. godini.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

PLAN 

 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2024. godini, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD30.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na tridesetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

osnivanju Povjerenstva za provođenje natječaja za prodaju nekretnina i pokretnina u vlasništvu 

Grada Samobora u postupcima prodaje nekretnina čija pojedinačna vrijednost 

prelazi 132.722,81 eura, odnosno 0,5% iznosa prihoda bez primitaka ostvarenih u godini koja 

prethodi godini u kojoj se odlučuje o stjecanju i otuđivanju nekretnina i pokretnina.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o 

osnivanju Povjerenstva za provođenje natječaja za prodaju nekretnina i pokretnina u vlasništvu 

Grada Samobora u postupcima prodaje nekretnina čija pojedinačna vrijednost 

prelazi 132.722,81 eura, odnosno 0,5% iznosa prihoda bez primitaka ostvarenih u godini koja 

prethodi godini u kojoj se odlučuje o stjecanju i otuđivanju nekretnina i pokretnina.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o osnivanju Povjerenstva za provođenje natječaja za prodaju nekretnina i pokretnina u 

vlasništvu Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Zaključka o osnivanju Povjerenstva prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 
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AD31.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset prvu točku dnevnog reda -Prijedlog zaključka o 

davanju ovlaštenja gradonačelnici za sklapanje ugovora s RKT Župom Sv. Ivana Krstitelja, Lug 

Samoborski, za kupnju kč.br. 537, k.o. Jazbina Lug. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

U RASPRAVI SU SUDJELOVALI: Matija Hržić i Petra Škrobot. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ako nema više pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - 

Prijedlog zaključka o davanju ovlaštenja gradonačelnici za sklapanje ugovora s RKT Župom 

Sv. Ivana Krstitelja, Lug Samoborski, za kupnju kč.br. 537, k.o. Jazbina Lug. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju ovlaštenja gradonačelnici za sklapanje ugovora s RKT Župom Sv. Ivana Krstitelja, 

Lug Samoborski, za kupnju kč.br. 537, k.o. Jazbina Lug, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o davanju ovlaštenja gradonačelnici prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD32.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset drugu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o razrješenju i izboru člana Odbor za mjesnu samupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju 

i usklađenje granica. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru člana Odbor za mjesnu samupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju 

i usklađenje granica. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  
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ZAKLJUČAK 

 

o razrješenju i izboru člana Odbor za mjesnu samupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju 

i usklađenje granica, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o razrješenju i izboru člana prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD33.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset treću točku dnevnog reda - Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe proračuna Grada Samobora za srpanj, kolovoz i rujan 2023. 

godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe proračuna Grada Samobora za srpanj, kolovoz i rujan 2023. 

godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe proračuna Grada Samobora 

za srpanj, kolovoz i rujan 2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD34.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na trideset četvrtu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

  

 Znači, nema, pa ću samo napomenuti da će se sljedeća sjednica održati 20. 12. 2023. 

godine u 17.00 sati u Galeriji Prica, a nakon toga ćemo se malo družiti. 

 

 S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 26. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Dovršeno u 19.25 sati. 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  


